

AUSTRIA INSTITUT FÜR EUROPA- UND SICHERHEITSPOLITIK

To
Prof. Dr. Rusudan KUTATELADZE
Dean of Faculty of Business Technologies
Georgian Technical University
77 Kostava Str.
380075 Tbilisi
Georgia

Vienna, 23 May 2017

Dean Prof Kurareladte!

Having safely returned to Vienna I wanted to express my sincerest gratitude for all your efforts, the good talks and cooperation and the amazing hospitality during my stay in Tbilisi.

The days at your faculty were really impressive for me. I very much enjoyed giving lectures to your ambitious and well-informed students and colleagues as well as speaking at your International Conference. Above all, of course, the study trip to Kacheti will always stay in my memories.

I very much hope that in the future we can continue our cooperation and establish more permanent links between our institutions. I will also inform both, the Embassy of Georgia in Vienna as well as the Austrian Embassy in Tbilisi about our engagement.

Let me thank you personally for all what you have done, but also Prof. Genadi Iashvili and Beso Sherazadishvili for their time and friendship as well as Darejan Tsutskiridze for making everything work from the beginning and for making my stay such a pleasant one.

I am very much looking forward to meeting you again soon.

Yours sincerely,

Dr. Arnold Kammel

I do that

Director

ევროპისა და უსაფრთხოების პოლიტიკის ავსტრიის ინსტიტუტის დირექტორი პროფ. არნოლდ კამელი

საქართველოს ტექნიკური უნივერსიტეტის ბიზნესტექნოლოგიების ფაკულტეტის დეკანს პროფ, დოქტ. რუსუდან ქუთათელაძეს

ვენა, 23 მაისი, 2017

ვენაში მშვიდობით დაბრუნების შემდეგ, მსურს ჩემი გულწრფელი მადლობა გამოვხატო თქვენი ყველა ძალისხმევის, სასიამოვნო საუბრების, თანამშრომლობისა და გასაოცარი სტუმართმოყვარეობისათვის ჩემი თბილისში ყოფნის დროს.

თქვენს ფაკულტეტზე გატარებული დღეები ჩემთვის მართლაც შთამბეჭდავი იყო. ძალიან ვისიამოვნე ლექციების ჩატარებით თქვენს ამბიციურ და კარგად მომზადებულ სტუდენტებთან და კოლეგებთან, ასევე საერთაშორისო კონფერენციაზე საუბრებით. უპირველეს ყოვლისა კი, რა თქმა უნდა, გაცნობითი ტურით კახეთში, რომელიც ყოველთვის მემახსოვრება.

ფრიად ვიმედოვნებ, რომ მომავალში შევძლებთ ჩვენი თანამშრომლობის გაგრძელებას და ჩვენს ინსტიტუტებს შორის უფრო მტკიცე კავშირების დამყარებას. ასევე ჩვენი შეხვედრის შესახებ ვაცნობებ როგორც საქართველოს საელჩოს ვენაში, ასევე ავსტრიის საელჩოს თბილისში.

ნება მომეცით, პერსონალურად გადაგიხადოთ მადლობა ყველაფრისათვის რაც თქვენ გააკეთეთ, და აგრეთვე პროფესორ გენადი იაშვილსა და ბესო შერაზადიშვილს თავიანთი დროისა და მეგობრობისათვის, ისევე როგორც დარეჯან ცუცქირიძეს იმისათვის რაც თავიდან გაკეთდა და იმისათვის, რომ ჩემი ყოფნა მანდ ასეთი სასიამოვნო ყოფილიყო.

მოუთმენლად ველი თქვენთან შეხვედრას უახლოეს მომავალში გულწრფელად თქვენი დოქტ. არნოლდ კამელი დირექტორი